
NOTATKA
z posiedzenia Komisji Środowiska

Data posiedzenia: 14 kwietnia 2011 r.

Nr posiedzenia: 81

Posiedzeniu przewodniczył: senator Zdzisław Pupa – przewodniczący komisji.

Porządek posiedzenia: 1. Rozpatrzenie ustawy o zmianie ustawy o ustanowieniu programu wieloletniego
„Program budowy Zbiornika Wodnego Świnna Poręba w latach 2006-2010”
(druki sejmowe nr 3814 i 3909, druk senacki nr1168).

W posiedzeniu uczestniczyli: − senatorowie członkowie komisji: Przemysław Błaszczyk, Stanisław Gorczyca,
Marek Konopka, Andrzej Misiołek, Jan Olech, Leszek Piechota, Zdzisław
Pupa, Jadwiga Rotnicka, Czesław Ryszka, Wojciech Skurkiewicz, Jacek
Swakoń, Michał Wojtczak, Alicja Zając,

− zaproszeni goście:
− Ministerstwo Środowiska:

− sekretarz stanu Stanisław Gawłowski,
− Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej:

− zastępca prezesa Zarządu Władysław Jan Majka,
− Ministerstwo Finansów:

− naczelnik Wydziału w Departamencie Polityki Regionalnej Rolnictwa
Ewa Majkowska,

− Najwyższa Izba Kontroli:
− doradca techniczny w Departamencie Rolnictwa, Zagospodarowania

Przestrzennego Maria Pokora,
− Polska Izba Gospodarcza Ekorozwój:

− prezes Krzysztof Zaręba,

− przedstawiciel Biura Legislacyjnego Jakub Zabielski.

Przebieg posiedzenia:
Ad. 1 Sekretarz stanu w Ministerstwie Środowiska Stanisław Gawłowski przedstawił ustawę. Jej celem jest

wydłużenie okresu realizacji programu wieloletniego "Program budowy Zbiornika Wodnego Świnna
Poręba w latach 2006-2010" do 2013 r. i zwiększenie łącznych nakładów na finansowanie tego
programu. Inaczej niż dotychczas środki na realizację programu w latach 2011-2013 będą pochodziły
nie z budżetu państwa, ale z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
(NFOŚiGW).
Przedstawiciel Biura Legislacyjnego Jakub Zabielski zwrócił uwagę na fakt nowelizowania ustawy,
której obowiązywanie już wygasło z końcem roku 2010, co jest w sprzeczności z zasadami techniki
legislacyjnej.
Podczas dyskusji senator Zdzisław Pupa złożył poprawkę mającą na celu odciążenie NFOŚiGW od
finansowania Programu w latach 2012-2013. Wyjaśnił, że w tych latach finansowanie przejąłby budżet
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państwa.
Senator Michał Wojtczak zgłosił wniosek, popierany przez stronę rządową, o przyjęcie ustawy bez
poprawek.
W wyniku głosowania komisja poparła ten wniosek (7,5,0).
Wniosek senatora Z. Pupy został poparty przez mniejszość komisji.
Do reprezentowania stanowiska komisji wyznaczono senatora Stanisława Gorczycę.
Wniosek mniejszości przedstawi senator Zdzisław Pupa.

Konkluzja: Komisja wnosi o przyjęcie ustawy bez poprawek. Mniejszość komisji wnosi o wprowadzenie poprawek
do tekstu ustawy (druk senacki nr1168 A).

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące działalność lobbingową.

Sporządzono w Biurze Prac Senackich


